

IT 1 - Arbejdsgruppemøde - 23.01.2018

Status fra sidste møde

- Oprettelse af ny pose mulighed for ikke-frivillige i det allerede eksisterende KBHFF.dk - **ikke afklaret** - se beslutninger*
- Mulighed for at få en fast kontakt i Kommunikationsgruppen - Alexander har prøvet at tage kontakt (mail), men har ikke fået et konkret svar. **Ikke afklaret** - se beslutninger**

Beslutninger fra dette møde

- **Roland** undersøger muligheden for at oprette ny pose mulighed til ikke-frivillige medlemmer á 125 kr. Hvis dette ikke kan lade sig gøre vil Martin se på muligheden for at omdøbe den eksisterende "fiskepose" som ikke på noget tidspunkt har været i brug.*
- **Alexander** tager kontakt til Kommunikationsgruppen igen for inden koordineringsmøde mandag d. 29.01**
- **Sarah** er gået i gang med kortlægningen af det eksisterende site - **Bolette og Julie** supplerer. 1. prioritet er persondata.
- **Roland og Alexander** forbereder oplæg til koordineringsmøde mandag d. 29.01 ift. hvorledes vi kortlægger medlemssystemet funktioner fordelt ud på de forskellige grupper (ex indkøbsgruppe, kassesemester ect.) - hvordan får vi kontakt til mindst én person med tilknytning til disse grupper.
- **Sarah** tjekker ind med Uffe ift. logging af samtykke givet af vores medlemmer
- Medlemmer der kan kode - hurtig opråb på Koordineringsmøde? **Alexander** laver et skriv der kan sendes ud til afdelingerne - som kan printes og hænges op om onsdagen til pose afhentningerne.
- Doodle - næste møde om 2 uger - bliver delt via Slack